
Instytut Matki i Dziecka w Warszawie 
 

Instytut Matki i Dziecka mieści się w Warszawie na ulicy Kasprzaka 17 A.  

Pod tym adresem jest szpital oraz przychodnie lekarskie. 

 

Przychodnie są w budynku A: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Szpital jest w budynku B: 

 

 

 

 

 

 

 

Adres Instytutu: Kasprzaka 17 A, 01-211 Warszawa 

Telefon: 22 23 77 305 

E-mail: dyr@imid.med.pl 

 

Jak tu dotrzeć? 

• Do Instytutu można przyjechać autobusem albo tramwajem. 

Niedaleko jest przystanek o nazwie „Szpital Wolski”.  

• Można też przyjechać metrem, wtedy najlepiej wysiąść na stacji o 

nazwie „Płocka”. 

• Na terenie szpitala jest też parking. Parking jest płatny. 



 

Czym zajmuje się Instytut?  
W Instytucie ratuje się zdrowie i życie pacjentów.  

W Instytucie odbywają się: 

• porody i operacje kobiet  

• leczenie kobiet w ciąży  

• leczenie noworodków po urodzeniu 

• leczenie i operacje dzieci do 18 roku życia 

 

 

Kobiety rodzą w szpitalu dzieci.  

 

 

 

Jeśli dzieci są chore lekarze je leczą.  

 

 

Jeśli jest taka potrzeba chirurdzy je operują. 

W szpitalu całą dobę pracują lekarze, pielęgniarki, położne i osoby 

wykonujące badania.  

 

Są też inni pracownicy, którzy pracują w biurach oraz zajmują się 

naprawami i sprzątaniem. 

 

Szpital ma kilka klinik i bardzo wiele różnych poradni. 

 



W Instytucie jest też duża przychodnia, gdzie pracuje wielu lekarzy. 

Najpierw trzeba się zarejestrować na wizytę i poczekać w poczekalni. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

W poradniach można zrobić różne badania, na przykład badania krwi albo 

prześwietlenia, aby sprawdzić, jak wyglądają kości albo narządy.  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Można także dostać recepty na leki.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

W Instytucie można też przyjść na rehabilitację.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Rehabilitanci robią masaże i wykonują z pacjentem różne ćwiczenia.  

 

Z niektórych usług mogą skorzystać też osoby dorosłe.  

Dorośli mogą zrobić badania, ale także iść na wizytę do lekarza specjalisty.  

Mogą też przyjść na rehabilitację.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Instytut ma podpisaną umowę z Narodowym Funduszem Zdrowia, dlatego 

większość badań jest za darmo.  

Za  niektóre wizyty i badania trzeba zapłacić.  

 

 

 

 

 

 



 

W budynkach szpitala i przychodni są szerokie korytarze i windy.  

Osoby na wózkach inwalidzkich mogą się nimi łatwo poruszać. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

W budynkach są windy i toalety dla osób niepełnosprawnych. 

W poczekalniach dla dzieci są zabawki i książki do czytania. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ściany są kolorowo pomalowane, aby dzieciom było weselej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Przyjęcia do szpitala odbywają się w izbie przyjęć szpitala w budynku B. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przychodnie lekarskie znajdują się w budynku A. 

Tutaj przy wejściu nr 2 znajduje się podjazd dla osób na wózkach: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aby łatwo było trafić w różne miejsca Szpitala, na ścianach wiszą specjalne 

drogowskazy:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Oprócz leczenia Instytut zajmuje się też wydawaniem opinii o różnych 

produktach np. o żywności lub o kosmetykach.  

 

 

 

Takie produkty mają znaczek z napisem: 

„Pozytywna opinia Instytutu Matki i Dziecka”.  

 

 

 

Być może spotykasz je w sklepach. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Instytut wydaje też poradniki o zdrowiu i o zdrowym żywieniu.  

Każdy może je za darmo pobrać ze strony internetowej Instytutu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dyrektorem Instytutu jest pan Tomasz Maciejewski. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

W pracy pomagają mu też zastępcy Dyrektora. 

 

 

W Instytucie jest też Pełnomocnik ds. Praw Pacjenta.  

Ta osoba zajmuje się problemami pacjentów na przykład skargami.  

Aby się z nią skontaktować można:  

• napisać e-maila na adres:  opinie.pacjentow@imid.med.pl   

albo  

• zadzwonić na numer 22 32 77 318  

Pełnomocnik pracuje od poniedziałku do piątku od godziny 8 do 15. 

 

mailto:opinie.pacjentow@imid.med.pl

